
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 9-2017
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2017-09-04 § 130 – 145

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, David Arfvidsson

Liisa Sjöberg, Robert Rehammar

Ansvarig
§ 130 Öppnande Thomas T hälsade alla välkomna och förklarade mötet 

öppnat.
§ 131 Dagordning Dagordning godkändes.

§ 132 Föregående Protokoll Föregående protokoll godkändes

§ 133 Kanslirapport - Vi har ett antal uthyrningar av lokalerna.

- Maria skickar uthyrningskontrakt till Robert.

- Thomas har pratat med målare om att göra 
ordning kapprummet.

Maria

§ 134 Ekonomi - Thomas meddelare att LOK-stödet minskat med 
ca 10% till 67 kkr.

- Maria meddelar att det statliga hamnar på 131 
kkr.

- Maria påpekar att vi behöver få in lagavgifter. 
Från seniorer ner till -09. Thomas lägger ut en 
nyhet, Maria påminner per mail.

- Reparationer av traktorn kommer nu snart och 
kan bli kostsam.

Maria

§ 135 Sponsring - Vi väntar på svar från Susanne.
§ 136 Rapporter från 
arrangemangen

- Idrottens dag var uppskattad med bra med 
besökare.

§ 137 Fotboll - Kalle och Janne ska träffa herrtränare och 
spelarrådet och prata om framtiden. Vi ska ligga 
på potentiella tränare för att få till ett beslut.

- Thomas och Maria ska träffa damerna och 
diskutera deras framtid.

Kalle
Janne
Thomas
Maria

§ 138 Innebandy - De har börjat träna efter sommaren. Seriespel 
börjar 1 oktober.

§ 139 Gymnastik - Ledarfrågan löst.
- Robert tar med kläder och visar för ledarna.



§ 140 Boulen - Lördag 16 kl. 13.00, efter arbetsdagen planerar vi
i styrelsen att utmana boule-gänget.

§ 141 Förenings-
organisation/Föreningsutveckling

- Rapport från ledarträffen. De pratade om match-
fixing. 25 misstänkta fall i superettan, 30 i div. 2. 
Föreningen och enskilda har rapporterings 
skyldig.

- Man ska tänka på de tre I’na: Identifiera, 
Informera, Inrapportera

- Minimistraffet från idrotten är 1 års avstängning.
- Man kan rapportera anonymt via web och telefon.
- Richard Cander på SISU pratade om trenderna 

inom föreningslivet. Generellt vill man idrotta 
mer på sina egna villkor. Vi kan inte vänta oss 
mer pengar av kommunerna framöver. Det finns 
mycket som kan göras för att göra föreningarna 
mer agila.

- Vi pratat om att engagera föräldrar i korta 
uppdrag.

Alla

§ 142 Övriga frågor - Vi pratade om att prova använda en wiki-lösning.
- Maria ger Robert kontaktuppgifter till Ola för att 

diskutera överföring av tidigare system till wiki.
- Thomas pratar med Janne om 

entreprenadförsäkring.
- Samarbete med religiösa och politiska 

organisationer: Thomas kontaktar Joel för att 
förmedla vår syn och föra dialog kring aktiviteter 
i Romelanda.

- Utegym: Vi beslutade att börja jobba för att få till 
ett utegym och en kortare slinga i anslutning till 
anläggningen. Målet är att vi ska kunna bygga 
ihop detta under arbetsdagen till våren.

- Liisa påpekar att herrarnas omklädningsrum 
används av andra och kläder försvinner. Det är 
bara 3 lag som har tillgång till det 
omklädningsrummet, herrarna behöver ta det 
direkt med de övriga 2 lagen. Thomas pratar med 
Kenneth om tvätten.

- David påpekar att det kommer finnas lite gamla 
grejer som vi kan ta till vara på som vi kan ta 
över om vi frågar när dom river Svalan och 
Ekorren. Thomas kollar. David pratar om pålkap 
som kan användas som en variant av läktare.

Thomas
David

§ 143 Planering - Höstens arbetsdag: Vi diskuterar Thomas förslag 
till uppgifter till arbetsdagen. Alla gillade Thomas
förslag. Vi delade upp arbetsuppgifter efter 
storlek på lag och tillgänglighet.

- Inför höstmötet, 16 november: Vi behöver hitta 

Maria
Thomas
Robert



kandidater till årets RUFare.

- Vi behöver planera vilka dagar och vem som ska 
jobba med tomglasen på Maxi. Eller e.v. säga upp
samarbetet då vi inte får betalt som förväntat 
längre. Maria gör en uppdelning

- RUF-info: Alla lag behöver skriva sina texter. 
Skicka till kansliet. Ska ut i mitten på oktober. 
Robert skriver text från styrelsen.

- Idrottskonferens. Kommunen bjuder in med 
föredrag och lunch. Går av stapeln 14 oktober, 
osa 30 september. Thomas bokar två platser till 
honom och Robert.

- Vi har fått inbjudan till Dunrosdagen på Arken 
sön 19. november 8.30 och handlar or effektiva 
föreningar. Osa 19 oktober.

§ 144 Nästa möte Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00
Styrelsemöte den 2/10 2017
Fika: Robert

§ 145 Avslutning

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Robert Rehammar
Ordförande Tf. sekreterare
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